
Protokół nr 4/2022 
z dnia 29 kwietnia 2022 roku 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy 

 

 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:30, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 8. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 
jednogłośnie. 

 W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan 

Albert Hawrylak, Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Słotwińska, Pan Daniel Smuczek. 

 Pan wójt A. Hawrylak przedstawił informację o stanie mienia komunalnego (zał. nr 2 
do protokołu). Pan radny R. Osowski zauważył, że średnia cena za dzierżawę gruntów w kwocie 
405 zł nie jest wysoka. Zapytał również czy jest coś robione na gruntach pod Wólką Żmijowską 
oraz czy całość tych gruntów będzie dzierżawiona. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że 
przetarg na całą działkę został ogłoszony i procedury trwają. Nadmienił również, że starostwo 
posiada mapy, wg których są to lasy, w związku z czym nie można wyciąć drzew na tym terenie. 
 Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 3). Pan radny F. Bajan zapytał gdzie będzie 
zlokalizowany maszt. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że maszt będzie umiejscowiony 
w Łukawcu przy świetlicy. Pan radny R. Osowski zapytał jak będzie wyglądała od lipca sytuacja 
z podatkiem PIT, czy państwo rekompensuje nam jakieś straty wynikające z Polskiego Ładu. 
Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że od lipca będzie się zmieniał system podatkowy, 
nie wie czy jest to niekorzystne dla samorządów. Nadmieniła również, że rząd twierdzi, że 
pokryją koszty. Pan radny P. Jacyk zauważył, że na koniec roku koszty kredytu będą dużo 
wyższe. Rozpoczęła się dyskusja na temat aktualnej sytuacji w kraju oraz jej wpływu na budżet 
gminy. Pan radny R. Osowski zapytał czy będzie się zwiększała subwencja dla szkół. Pani 
skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że subwencja jest przyznawana na rok, mogą coś 
dołożyć na dzieci uchodźców. Na chwilę obecną uchwalona subwencja się nie zmienia. 
Poddano uchwałę pod zaopiniowanie. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Wielkie Oczy na 2022 rok został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 



Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (dot. budowy Sali w Łukawcu), (zał. Nr 4). Pani skarbnik E. 
Słotwińska powiedziała, że rozliczenie z Polskiego Ładu polega na tym, że najpierw musimy 
wydać swój wkład własny, który wynosi co najmniej 10 %, a później płatności rozbite są na 
dwa kolejne lata 2023-2024 z uwzględnieniem zaliczki od Polskiego Ładu. Rozpoczęła się 
dyskusja na temat kosztów i planowanej budowy sali w Łukawcu i ogłoszenia przetargu. 
Poddano projekt uchwały pod zaopiniowanie. Komisja zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok nie jednogłośnie pozytywnie, za 
było 6 członków komisji, 2 członków wstrzymało się od głosu. 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 5). Pytań i dyskusji nie było. Poddano projekt uchwały 
pod zaopiniowanie. Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Wielkie Oczy na 2022 rok jednogłośnie pozytywnie. 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
Wójta Gminy Wielkie Oczy do realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy 
w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie 
było. Poddano projekt uchwały pod zaopiniowanie. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Wielkie Oczy do realizacji zadań związanych z pomocą 
obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 
jednogłośnie pozytywnie. 

Pan D. Smuczek przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 
Gminy Wielkie Oczy na lata 2021-2030 (zał. Nr 7). Pan wójt A. Hawrylak zauważył, że ta 
strategia pozwoli nam złożyć wniosek do PROW oraz zapytał jakie dokumenty są potrzebne do 
złożenia wniosku. Pan D. Smuczek odpowiedział, że jeśli nie mamy dokumentacji technicznej 
to musimy wykonać Program Funkcjonalno Użytkowy (PFU). Poddano projekt uchwały pod 
zaopiniowanie. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wielkie Oczy na 
lata 2021-2030 zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (zał. Nr 8). Pan radny P. Jacyk zauważył, że 
trzeba wziąć również pod uwagę ok 150 tys. zł kosztu wyposażenia. Pan radny A. Mach zapytał 
jak będzie wyglądała sala gimnastyczna w Łukawcu. Pan wójt A. Hawrylak wytłumaczył, że 
najważniejsze jest to żeby pole do gry halowej spełniało wymogi ogólnokrajowe oraz krótko 
opisał jak wygląda projekt sali w Łukawcu. Poddano projekt uchwały pod zaopiniowanie. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego 
poza rok budżetowy jednogłośnie pozytywnie. 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (zał. Nr 9). Pan radny Z. Kociołek zauważył, 
że kwota w kosztorysie na inspektora nadzoru została zawyżona. Poddano projekt uchwały 
pod zaopiniowanie. Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy jednogłośnie pozytywnie. 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zakresu 
pomocy udzielanej przez Gminę Wielkie Oczy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 
zbrojnym na terytorium tego państwa (zał. Nr 10). Pytań i dyskusji nie było. Poddano projekt 
uchwały pod zaopiniowanie. Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 
zakresu pomocy udzielanej przez Gminę Wielkie Oczy obywatelom Ukrainy w związku 
z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa jednogłośnie pozytywnie. 



Pan radny R. Osowski zapytał Pani skarbnik E. Słotwińskiej do jakiej kwoty w roku 2022 
możemy zaciągnąć kredyt. Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że kredyt 2 mln może 
zostać zaciągnięty, natomiast 3-3,5 mln możemy zaciągnąć pod warunkiem, że zostanie 
rozpisany na 20 lat. Podkreśliła również, że kredyt na 2 mln trzeba rozciągnąć o 2 lata. 

Pan wójt A. Hawrylak przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej  (zał. Nr 11). Pytań i dyskusji nie było. 
Poddano projekt uchwały pod zaopiniowanie. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej  
jednogłośnie pozytywnie. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan przewodniczący P. Jacyk 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji o godzinie 11:06. 

 
 
 
 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Piotr Jacyk 

 

 

 


